
Referat FAU møte 13.4.23 
Til stede: Isabell Krohn (5. trinn), Cindy Buckley (6.trinn), Maria Størksen (4. trinn), Janet Blanet 

(5.trinn), Lise Slettemoen (6.trinn), Jørund Indrehuse (3. trinn), Linn Therese Blindheim (4. trinn), 

Charlotte Lundekvam (1. trinn), Ane Thorsen (1. trinn), Radoslaw Wodka (7. trinn), Elisabeth Alsaker 

(2. trinn). Rektor Kristian Arne Krog Arnestad var tilsted i første del av møte. 

 

Info fra Rektor: 
• Har blitt godt tatt imot av lærere og elever 

• 31 nye førsteklassinger til høsten, gir et elevtall på 254 

• Økonomi – ok, (skulle gjerne hatt 50 elever til) 

• 17. mai flaggborg – Kringlebotn skal gå foran i 17. toget fra Lagunen til Nesttun og bære 

flaggborg.  

 

Kvalitetsoppfølgingsmøte 28. april 

• FAU og elevrådet deltar og kommer med sine innspill / vurderinger 

• Medvirkning er tema  

• Kvalitetsutviklingsplan ligger på Bergenkommune.no 

• Lise Slettemoen og Maria Størksen stiller for FAU 

 

Gjennomgang av foreldreundersøkelse  

ca. 56% besvarelse, undersøkelsen ble bare sendt ut til en forelder.  

Rektor har gjennomgang av undersøkelsen med FAU og følgende punkt vil skole jobbe med fremover 

• Forholdet skole hjem med tanke på veiledning i forhold til skolearbeid. Det kom frem fra 

foreldrerepresentanter at foreldre nok ikke alltid legger det samme i spørsmålene som de 

som stiller dem gjør. 

• Trygt miljø – svar fra foreldreundersøkelsen samsvarer med elevundersøkelsen  

FAU og SU 

• Foreldre har liten eller ingen kjennskap til FAU og SU. 

 

Elevundersøkelsen 

• 7. trinn – ligger rett under eller likt med bergensskolene. 

• 6. trinn – ligger under bergensskolene 

• Mobbetall  

o 7. trinn – 30,6% av elevene på 7. trinn forteller at de har opplevd mobbing på skolen 

o Elevtallene samsvarer med foreldrebesvarelsene 

• Allerede igangsatt tiltak fra skolen: 

o En av tre skoler i bergen som får delta i UDIR sitt læringsmiljøprosjekt de neste 2 

årene, oppstart høsten 2023 

▪ Fulgt opp av læringsmiljøsenteret ved UiS og PPT i bydelen 

o Elevrådet er i gang med undersøkelse og skal presentere på kvalitetsoppfølgingsmøte 



 

SFO 

• SFO sliter med ansettelser, og har vært unntakstilstand i hele år. Lave søkertall til slike 

stillinger da det er lave stillingsprosenter 

 

Spørsmål til rektor 

Dysleksi 

• Kringlebotn har 4 lærere som kan logos teste for Dysleksi. Det er få skoler som har så mange 

med den kompetansen. 

o Skolen må bruke de ressursene de har godt 

• Dysleksivennlig skole 

o Store kostnader knyttet til denne «sertifiseringen». Etat for skole ønsker å benytte 

disse ressursene litt på en annen måte 

Morsmålsopplæring 

• Styres ikke av skolen 

• Rektor kommer tilbake med regler for tospråklig elever 

 

Foreldremøter 

• Hvordan kan man planlegge godt for å høyest deltakelse. 

• Barn på ulike trinn og kolliderende møter 

 

 

Idrettslaget Fotball - og håndballgruppen ved Kurt Solheim og Irene 
 

Idrettslaget har hatt utfordringer med rekrutering av nye representanter inn i styret, særlig i 

håndballgruppen. FAU drøfter med idrettslaget hvordan vi kan skape interesse for å sikre et lokalt 

idrettslag også i fremtiden. 

• Håndballgruppen  

o 2013 blir eldste laget nå 

• Fotballgruppen 

o Guttelag på alle trinn 

o Samarbeid med Sædalen 

o Mange trenere  

FAU og Idrettslaget må inn på foreldremøte og benytte denne arenaen for «selge seg inn»  

o Hvem er vi? 

o Hva gjør vi? 

o Hvorfor er vi viktig for nærmiljøet 

 



 

 

17. mai 
o Det har tidligere vært slik at idrettslaget har noe leker og FAU/skolen har noe leker og kiosk. 

Som prøveprosjekt i år, for å gjøre feiringen og organisering mer smidig, tar idrettslaget alt 

av leker på 17. mai og FAU/skolen (3.trinn) tar ansvar for kafeen.  

o Økonomisk fordelingsnøkkel sees på i etterkant, men utgangspunkt i tidligere års regnskap. 

 

Eventuelt 

Feil i skolerute på antall planleggingsdager – det er 6 dager 

Neste FAU møte tirsdag 6. juni kl. 19:00 

 


